
Møteprotokoll 

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 14.06.2023 
Tid: Kl. 17:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Ruth Mariann Hop AP 
Veronica Helen Ørpetvedt FRP 
Susan Elin Borg KL 
Kenneth Halleland UA 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Geir Aarvik FRP Kenneth Lodden FRP 
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H UA KL 
Lillian Levik Løndalen KL Elisabeth Thorheim KL 
Yngve Eriksen KRF Lars Petter 

Bratthammer 
KRF 

Anne Grete Hegerland 
Naley 

SP Olaug Vikingstad SP 

Møtenotater: 
Møtet startet med orientering om status for prosjekt "Spanne seniorlandsby" v/prosjektleder 
Enrique Tiainen Guerrero. 

Hop (Ap) foreslo følgende personer til å underskrive protokoll sammen med møteleder: 
Ole Kristian Nilsen og Ole Petter Bratthammer 
Forslaget enstemmig vedtatt. 

Innkalling godkjent. Sakliste godkjent. Saker meldt under eventuelt. 

Møteslutt: 18:50 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
018/23 Årlig rapportering rusmiddelpolitisk handlingsplan 2023 
019/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 
020/23 Samlesak for referatsaker 
002/23 Referatsak -Tilleggsanmodning om bosetting av 65 flyktninger 
021/23 Samlesak for spørsmål 
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018/23 Årlig rapportering rusmiddelpolitisk handlingsplan 2023 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i rusmiddelpolitisk 
handlingsplan til orientering. 

14.06.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Hop (Ap) foreslo: 
Lavterskeltilbudet som tilbys barn og unge tas inn i planen i oversikten over konkrete tiltak osm tilbys 
i kommunen. 

Innstilling med Hop (Ap) sitt tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 

HHO- 018/23 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg tar rapport som viser status og utvikling av tiltakene i rusmiddelpolitisk 
handlingsplan til orientering med følgende tillegg: 
Lavterskeltilbudet som tilbys barn og unge tas inn i planen i oversikten over konkrete tiltak osm tilbys 
i kommunen. 

019/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 13.06.2023- 019/23 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 

13.06.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Frivillighetskoordinator orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens forslag til vedtak. 

ELD- 019/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 
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14.06.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 019/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til Temaplan For Frivillighet 2023-2026 

020/23 Samlesak for referatsaker 

14.06.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Referatlisten enstemmig tatt til etterretning. 

HHO- 020/23 Vedtak: 

Referatlisten enstemmig tatt til etterretning. 

002/23 Referatsak -Tilleggsanmodning om bosetting av 65 flyktninger 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommune tar imot ytterliggere 65 flyktninger i 2023. Samlet antall blir da 345 flyktninger. 
Dette er i tråd med sentrale myndigheter sin anmodning. 

021/23 Samlesak for spørsmål 

14.06.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
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1. Hop (Ap) stilte spørsmål: 
I desember 2019 ble det innført matombringing til eldre i Karmøy kommune i regi av et privat selskap 
som vant frem i en anbudsutlysning. I slutten av 2021 ble dette avvilket da det var lite brukt. I den 
saken ble følgende notert: 

"Hop (Ap) fremmet innstillingen fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne: Hovedutvalg helse 
og omsorg tar saken til orientering. Men vil be om at administrasjonen fortsetter å arbeide med 
saken med sikte på å få til en løsning for de eldre som er prioriterte på grunn av fare for 
underernæring. Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt." 

Jeg ønsker i denne forbindelse en orientering rundt temaet og hvordan administrasjonen følger opp 
eldre som står i fare for underernæring. 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, viste til at det ikke har vært henvendelser rundt 
matombringing, med unntak av en e-post nylig. Dette oppleves ikke som et etterspurt tilbud. 
Hjemmetjenesten kartlegger brukere som er i fare for å være underernært eller er underernært. Det 
er flere tilbud til denne brukergruppen. 

2. Hop (Ap) stilte spørsmål: 
I mars 2023 flyttet de første beboerne inn i Skudenes sykehjem. Dette var et etterlengtet tilbud i 
forhold til sårt tiltrengte plasser for innbyggere med behov for hjelp. Gjennom de siste årene har vi 
fått jevnlig oppdatering i forhold til ventelister på korttids- og langtidsplasser på institusjoner i 
kommunen, samt overliggerdøgn på sykehuset. Tallene har variert, og vi har blitt orientert om at 
mange har blitt liggende på kortidsplasser i påvente av langtidsplasser. Vi vet også at Karmøy er en 
av de kommunene som har brukt mest penger på overliggerdøgn i forhold til andre kommuner. 
Årsakene til dette kan være og er, delte. 

Kan administrasjonen orientere utvalget om tendensene nå, og om en ser bedring innen de 
forskjellige postene etter at Skudenes sykehjem åpnet? 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte om at man har sett en klar reduksjon på 
overliggerdøgn etter at man åpnet i Skudeneshavn. Karmøy kommune har ikke hatt noen 
overliggerdøgn i mai og juni, og man ser også en klar bedring ift. ventetid på både kortidsplass og 
langtidsplass på sykehjem. 

3. Borg (KL) stilte spørsmål: 
Stilte spørsmål ved om man har så god kapasitet ved langtidsavdelingene på sykehjemmene nå i 
kommunen at man nærmest presser brukere over i fra korttid til langtid. 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte om at man kontinuerlig foretar faglige 
vurderinger av brukere og dersom man finner at det mest faglig forsvarlig at brukere flyttes fra 
korttids til langtidsplass vil man anbefale dette. 

4. Bratthammer (KrF) stilte spørsmål: 
Jf. sak01/23, så ønsker Karmøy kommune å jobbe med forebygging i fh. til Rus Psykiatri. 
Denne uken ble det klart at Lars Grindheim i Haugesund politi, har valgt å begynne i en annen stilling, 
og med dette forsvinner en bauta innen forebyggende både i Haugesund og på Karmøy. 

I min siste samtale med Lars på Markedet, på kveldstid, kommenterte han; "Lars Petter, nå jakter vi 
ikke lengre på 16-17 åringer, nå ser vi etter ungdommer i 12-13 årsalderen". 

I løpet av uken har jeg vært i dialog med Karmøy lensmannskontor og Haugesund Politistasjon, og 
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snakket med de som har ansvaret der - de kan fortelle meg at ansvaret nå er fordelt på 2-3 personer 
på hver plass, som har fått forebyggende som en tilleggsoppgave i tillegg til andre oppgaver. Disse 
personene vil kun ha mulighet til å jobbe med forebyggende på dagtid. Altså er ikke Lars sin stilling 
videreført 

I forbindelse med spørsmål om det vil være et prekært behov for noen ved begge plasser som kan 
ivareta forebyggende arbeid, så sier begge plasser, et klart JA. 

Har og snakket med en rusmisbruker om den samme problematikken, og hen sier da at, mangel på en 
som Lars, vil raskt føre til en økning i utfordringer på rusfeltet, og mener at en "Lars" bør være der. 

Jeg ønsker med dette å be om at administrasjonen vurderer å utrede hva mann kan gjøre med denne 
utfordringen, og eventuelt om kan gå i dialog med politiet på Karmøy, for å klarere et videre arbeid. 

Vi har mange ungdommer, men ingen å miste. 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte om grensesnittet mellom politiets 
oppgaver og kommunes oppgaver, samt samarbeidet i politirådet. Kommunalsjefen viste videre til 
tilbudet til barn og unge som debuterer med rus og det psykiske helseteamet for barn og unge. 

Spørsmålet til Bratthammer ble ivaretatt av svaret til kommunalsjefen. 
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